

NEOSEKI

妮之淬

Pamper yourself Buy 2 Indulge with
寵愛妮的肌膚 買2送1 FREE!

02.09 - 28.09

Purchase any 2 products from the NEOSEKI Skincare Collection and receive an additional item for FREE*
凡購買「妮之淬」系列護膚品任兩件，即可額外獲贈一件！

* The complimentary item will be determined based on the lowest unit price included in the submitted order
本活動將以訂購單中價低之品項作為贈品



- BW101 Essence Toning Lotion 精華露 (RM480)
- BW102 Essence Emulsion 精華乳 (RM540)
- BW103 Essence Cream 精華霜 (RM540)
- BW104 Essence Treatment Facial Mask 精華面膜 (RM525)

^ Products in this promo are expiring in April 2025.
本活動商品保存期限至2025年4月。

NEFFUL (MALAYSIA) SDN BHD (200601007191)(AJL 931652)
KUALA LUMPUR OFFICE
A UBN Banking Hall, No 1,
Lorong P.Ramlee, 50250 Kuala Lumpur,
T +03 2031 1177
E customer@nefful.com.my

SARAWAK OFFICE
A G & 1st, Sublot 22, Lot 12248, Trinity Hub,
Jalan Datuk Tawil Sili, 93250, Sarawak,
T +6082 545588
E kuc_customer@nefful.com.my

PENANG OFFICE
A G-13-1, G-13-2, Lorong Bayan Indah
1, Bay Avenue, 11900, Penang,
T +604 6384-188
E pen_customer@nefful.com.my

NEFFUL
CO-CREATING 50 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

Terms & Conditions 條件與規則

- Promotion period is valid from 02.09.2024 till 28.09.2024, applicable to walk-in purchase, e-mail and fax orders only.
此特惠活動期間為02.09.2024至28.09.2024，適用於現場、郵件及傳真下單。
- This promotion is not valid in conjunction with other ongoing promotions, payment with any vouchers are not applicable, unless stated otherwise.
本活動恕不與其他活動合併計算，亦不受理商品抵用券或特惠券，除非另有說明。
- Amendments on orders or combining orders are not allowed after payment has been made.
所有訂單付款完成後，恕不得更改或合併訂單。
- Products exchange or refund is not allowed for this promotion; strictly while stocks last. Nefful Malaysia reserves the right to change or substitute items of similar value if the original product runs out of stock.
本活動恕不接受退換貨，商品種/數量活動即終止。妮芙露馬來西亞保留以等值商品替代之權利。
- In the event of termination of distributorship, all gifts received must be returned.
解約退貨時，須將贈品退還公司。
- Nefful Malaysia reserves the right to change the terms and conditions without prior notice.
妮芙露馬來西亞保留更改活動內容之權利。